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 بازداشت یک ایرانی در آلمان به ظن تدارک حمله 
با مواد شیمیایی

پلی�س آلمان و دادس�تان ها در بیانیه ای مدعی ش�دند مردی ۳۲ س�اله 
در ایال�ت غرب�ی نوردراین-وس�تفالن به اتهام ت�دارک »حمله ب�ا انگیزه 

اسلام گرایانه« بازداشت شده است. 
ب��ه گزارش دویچه وله، این مرد که ادعا ش��ده ایرانی اس��ت، »مظنون به تدارک 
اقدام جدی خش��ونت آمیز است که دولت را با تهیه سیانید )سیانور( و رایسین برای 
ارتکاب حمله با انگیزه مذکور به خطر می اندازد«. رایس��ین یک س��اح بیولوژیکی 

بسیار سمی است. 
طبق بیانیه مطبوعاتی منتش��ر شده از س��وی پلیس مونستر، پلیس رکلینگهاوزن 
و دفتر دادس��تانی دوس��لدورف، محل سکونت وی در جس��تجوی مواد سمی مورد 
بازرسی قرار گرفت. دورتادور خانه این مظنون هم محاصره شد و پلیس و نیروهای 

امدادی در آنجا مستقر شدند. 
به گفته رسانه های آلمانی، کارکنان اورژانس لباس های محافظ هنگام استقرار در 
محل به تن کردند. بازرس��ان گفتند در جستجوی سموم و شواهد دیگر هستند. به 
گفته آن ها، یک فرد دیگر هم در طول عملیات بازداش��ت ش��د. به نوشته این رسانه 
آلمانی، هنوز مش��خص نیس��ت که آیا فرد اصلی بازداش��ت ش��ده به دادگاه معرفی 

می شود یا خیر.
آلمان پس از فرانسه دومین جمعیت مسلمان در غرب اروپا را دارد. این کشور در 
س��ال های اخیر افزایش نژادپرستی و نفرت ضد مسلمانان را تجربه کرده که توسط 
تبلیغات گروه های نئونازی و حزب راست افراطی اپوزیسیون »آلترناتیو برای آلمان« 

)AfD( تقویت شده است.
خردادماه یک گروه حقوق بش��ری اعام کرد که بیش از ۸۰۰ مسجد در آلمان از 
س��ال ۲۰۱۴ مورد تهدید و حمات قرار گرفته اند و متاس��فانه مقامات این کشور به 

این مسئله توجه چندانی نکرده اند.

 هشدار پلیس درباره کلاهبرداری
با تقلید صدای مجریان صداوسیما

معاون اجتماعی پلیس فتا فراجا نسبت به کلاهبرداری های تلفنی هشدار 
داد و گفت: کلاهب�رداران گاه به راحتی صدای مجریان رادیو و تلویزیون را 

تقلید می کنند.
 به گزارش ایسنا، سرهنگ رامین پاشایی با بیان اینکه هر کس می تواند با داشتن 
یک گوش��ی تلفن همراه یا خط تماس ثابت س��ر مردم را کاه بگذارد، اظهار کرد: 
حت��ی اگر یک نفر در برنامه تلویزیونی یا رادیویی برنده ش��ده باش��د به هیچ عنوان 
کس��ی درخواست نمی کند که شخص برنده شده کدی ارسال کند و این درخواست 

کاهبرداری است.
وی با بیان این که اگر بر فرض کسی هم برنده شده باشد باید شماره حساب بدهد 
تا مبلغ جایزه به حس��اب او واریز ش��ود، ادامه داد: این یک قاعده کلی است و مردم 
باید آن را در ذهن داش��ته باش��ند؛ ضمن این که کاهب��رداران هم خیلی حرفه ای 
کار می کنند. کس��ی که قرار است پولی به حساب ش��ما بریزد یا باید شماره حساب 
ی��ا ش��ماره کارت بانکی ش��ما را دریافت کند و نیازی به رفتن پ��ای باجه عابربانک 
نیست. پاشایی با بیان این که کاهبرداران گاه به راحتی صدای مجریان را هم تقلید 
می کنن��د، گفت: گاه این صداها را از قبل ضبط کرده و در یک محیط اس��تودیویی 
عده ای ش��روع به تشویق کردن می کنند. ما بس��یار اطاع رسانی کردیم و در همین 
روزهای اخیر یکی از تصویربرداران که بارها در ش��بکه خبر روبروی بنده ایس��تاده 
چندین میلیون تومان خود را در قالب مسابقات رادیویی دروغین ازدست داده است. 
معاون اجتماعی پلیس فتا فراجا، توضیح داد: برخی مجرمان حرفه ای ممکن اس��ت 
اطاعات زمینه ای نظیر حس��اب بانکی یا آدرس افراد را هم داش��ته باشد و بنده اگر 
بگویم این شماره ها را از کجا استخراج می کنند؛ شیوه و شگرد مجرمانه را لو داده ام. 
همچنین گاه از سهل انگاری یک اپراتور یا صاحبان کسب وکار سوء استفاده می شود.  
وی در عین حال این را هم گفت که خوشبختانه آگاهی مردم بیشتر شده و در حال 

حاضر تعداد ریپورت و گزارش های مردمی نسبت به تعداد شکایت ها بیشتر است.
 پاش��ایی در پایان س��خنان خود خطاب به مردم توصیه ک��رد: در بانک یا مراجع 
خدماتی در زمان پرکردن فرم های شناسایی حتماً دست خود را روی آن نگه دارید 

و دیگر این که قبوض را مچاله نکنید و به سطل زباله داخل بانک بیندازید.

وزیر کش�ور گفت: طبیعتا ماموران اطلاعاتی 
در هم�ه ج�ا موظ�ف هس�تند با لب�اس خاص 
خودش�ان باش�ند و اس�مش لب�اس ش�خصی 
نیست؛ وظیفه شان این اس�ت. لذا ما چیزی به 
نام پدیده لباس ش�خصی نداریم و این بیش�تر 

جوسازی است.
به گزارش »انتخاب«، احمد وحیدی وزیر کش��ور 
درباره این که پس از مطرح ش��دن بحث پلیس نماها 
گفته ش��د که وزارت کشور که نیروهای انتظامی زیر 
نظرش هستند باید یک ساماندهی در بخش ماموران 
انتظامی و افرادی که موسوم به لباس شخصی هستند 
داش��ته باشد تا به برخی شایعات در این زمینه دامن 
زده نش��ود، گفت: بخش زیادی  از این ها اگر نگوییم 
همه اش، اکثریتش جوسازی است، نیروهای ما بسیار 
روش��ن با لباس رسمی در چهارراه ها و جاهای دیگر 

حضور داشتند. 
وزیر کش��ور ادام��ه داد: چه عزیرانی ک��ه از فراجا 
بودن��د و چه عزیرانی که از س��پاه و بس��یج بودند، با 
لباس های ش��ناخته شده حضور داشتند و چیزی به 
مفهوم لباس ش��خصی ما نداش��تیم، این ها عزیزانی 

بودند که سر چهارراه ها مشخص بودند و اصولا نیازی 
نبود کسی لباس شخصی باشد. 

وی تاکی��د کرد: طبیعتا ماموران اطلاعاتی در همه 
جا موظف هس��تند با لباس خاص خودشان باشند و 

اسمش لباس شخصی نیست؛ وظیفه شان این است. 
ل��ذا ما چیزی به نام پدیده لباس ش��خصی نداریم و 

این بیشتر جوسازی است.
وحیدی خاطرنش��ان کرد: ش��ماها و همه عزیران 
خبرنگار بارها مش��اهده کردی��د نیروهای انتظامی و 
نیروهای بس��یجی ب��ا لباس س��ر چهارراه ها بودند و 
نیازی نبود با لباس ش��خصی باشند و با همان لباس 
ه��م به وظایف ش��ان عمل کردند ما چیزی به اس��م 
لباس شخصی نداریم این بیش��تر هیاهو تبلیغاتی و 

رسانه ای است.
وی درب��اره بودجه وزارت کش��ور در لایحه بودجه 
سال ۱۴۰۲ بیان کرد: در بودجه باید همه را ببینند. 
ممکن است من درخواس��ت بودجه بیشتری داشته 
باش��م ام��ا بای��د محدودیت ه��ای کش��ور را در نظر 

بگیریم. 
دول��ت باتوج��ه به هم��ه محدودیت ه��ا بودجه ای 
تنظی��م کرده و س��عی کرده اس��ت بهتری��ن بودجه 
را ب��ا توج��ه به ش��رایط کش��ور داش��ته باش��د، ما 
خواهی��م  کار  چارچ��وب  ای��ن  ب��ه  باتوج��ه   ه��م 

کرد.

رئیس مجلس ش��ورای اس��لامی با بیان اینکه 
اهانت نش��ریه فرانس��وی به رهبر انقلاب نشانه 
عصبانیت جبهه غرب از شکست پروژه اغتشاشات 
اخیر اس��ت، گفت: مردم ایران علی رغم گله ها از 
ش��رایط اقتص��ادی از حرم جمهوری اس��لامی 

حراست کردند.
به گزارش »انتخاب«، محمدباقر قالیباف رئیس 
مجلس ش��ورای اسلامی در نطق پیش از دستور 
خود در نشس��ت علنی مجلس ش��ورای اسلامی 
گفت: مصیبت حادثه سقوط اندوهبار هواپیمای 
مس��افربری اوکراین��ی و جان باخت��ن جمعی از 
هموطنان عزیزم��ان که عموما از جوانان نخبه و 
آینده س��از کش��ور بودند همچنان مثل روز اول 
بر س��ینه ما و آحاد ملت ش��ریف ایران سنگینی 

می کند.
بر اساس گزارش وبسایت رسمی مجلس، رئیس 
قوه مقننه ادامه داد: بار دیگر درد و اندوه فقدان 
این عزیزان را به خانواده های آنان از صمیم قلب 
تس��لیت می گویم و هم��دردی عمیق خود را با 
ایش��ان ابراز می کنم. امید اس��ت با پایان یافتن 
فرایند پیگی��ری قضایی پرونده این حادثه که بر 
اساس سفارش های موکد رهبر معظم انقلاب، با 
همکاری دستگاه های مسئول و مرتبط و حضور 
خانواده های جانباخت��گان و نمایندگان آنها در 
جریان اس��ت، دادخواهی خانواده های ش��هدای 
ای��ن حادثه در چارچوب قانون و به نحو مقتضی 
اجابت شود. وی افزود: همچنین لازم است تاکید 
کنم اهانت نشریه فرانسوی به رهبرانقلاب نتیجه 
نب��ود منطق و نش��انه عصبانیت جبه��ه غرب از 

شکست پروژه اغتشاشات ۱۴۰۱ است. دشمنان 
انقلاب اس��لامی هم��ه ظرفیت های سیاس��ی، 
اقتصادی، بین المللی، رس��انه ای و امنیتی خود 
را ب��کار گرفتند و عمود خیمه این کش��ور یعنی 
رهب��ری حکیم و محبوب انق��لاب را مورد هدف 
حملات ناجوانمردانه خود ق��رار دادند، اما مردم 
نجیب و ش��ریف ایران علی رغم کمبودها و گله 
ها از شرایط اقتصادی، به تعبیر شهید سلیمانی 
از ح��رم جمهوری اس��لامی حراس��ت کردند و 
نقشه دش��منان کشورشان را نقش بر آب کردند 
و ح��ال که از این پروژه خود شکس��ت خوردند، 
از روی اس��تیصال به توهین های س��خیف روی 
آوردند اما روشن است که این قبیل اقدامات عزم 
مردم ایران را برای حرکت به س��مت استقلال و 

پیشرفت کشور،جزم تر خواهد کرد.
 قالیب��اف عنوان ک��رد: ضروری اس��ت وزارت 
خارجه ایران به اقدامات متقابل خود نس��بت به 
دولت فرانسه با اقتدار ادامه دهد تا همه بفهمند 
اجازه ندارند به نمادها و باورهای ملی مردم ایران 

توهین کنند.

یک�ی از وکلای پرون�ده هواپیم�ای اوکراینی 
آخری�ن وضعیت رس�یدگی ب�ه ای�ن پرونده را 
تشریح کرد و گفت: آخرین جلسه دادگاه هفته 
گذش�ته برگزار شد و جلس�ه بعدی ۲۴ دی ماه 
خواهد بود. خانواده ها در دادگاه حضور داشتند 

و به روند رسیدگی اعتراض دارند.
س��ید محمود علی��زاده طباطبایی درب��اره آخرین 
وضعیت پرون��ده »هواپیمای اوکراینی« به ایلنا گفت: 
پس از این که حادثه اتفاق افتاد، در س��ازمان قضایی 
نیروهای مس��لح پرون��ده ای تش��کیل و از خانواده ها 
درخواس��ت شد که شکایت خودش��ان را اعام کنند. 
تع��دادی از خانواده ها به من به وکالت دادند که اعام 
ش��کایت کردیم. تعدادی از شاکیان مستقیماً نوشتند 
از چه کس��ی ش��کایت دارند اما به دلیل آن که دادگاه 
غیرعلنی برگزار می ش��ود، من نمی توانم اسم کسانی 

که از آنها شکایت شده را بیاورم.
این وکیل دادگس��تری یادآور شد: سازمان قضایی 
نیروه��ای مس��لح پرونده را ب��ه بازپرس��ی ارجاع داد 
و تقریب��اً یکس��ال پرونده در بازپرس��ی قرار داش��ت؛ 
متاسفانه بازپرس قرار عدم دسترسی داد که در نتیجه 
وکا دسترس��ی به پرونده نداشتند. هر بار که مراجعه 
می کردیم، می گفتند پرونده دس��ت کارشناسی است، 

ما به بازپرس گفتیم باید کارشناس مشخص باشد که 
چه کسی است و به ما هم اعام کنید تا ایرادت مان را 
به کارشناس بگیریم که قبول نکردند و بعد از بیش از 

یکسال رسیدگی، پرونده به دادگاه ارسال شد.
وی ادامه داد: س��ال گذشته هنگامی که پرونده در 
دادگاه مطرح ش��د م��ا اعتراض کردی��م و گفتیم که 
این پرونده مورد رس��یدگی نیس��ت چون گزارش��ات 
کارشناس��ی ب��ه ما اباغ نش��ده اس��ت. دادگاه بعد از 
۲جلس��ه رس��یدگی و بحث های زیاد، پرونده را برای 
تکمیل تحقیقات به دادس��را بازگرداند. پرونده مجدداً 
به دادس��را بازگشت تا دادسرا گزارش کارشناس را به 
م��ا اباغ کن��د. مجددا بازپرس گ��زارش را به ما اباغ 
نکرد و ما هم گزارشی ندیده بودیم که اعتراض کنیم. 
بازپرس پرونده را به هیئت کارشناس��ی فرس��تاد که 
آن هیئ��ت را هم ما نمی دانیم چه کس��انی هس��تند، 
همان طور که نمی دانیم کارش��ناس کیست. یک سال 
روند رسیدگی به پرونده این گونه طول کشید و اخیراً 
پرونده به دادگاه برگش��ته اس��ت و تاکنون ۳ جلسه 
داش��تیم؛ تاریخ جلسه بعدی رسیدگی را هم ۲۴ دی 
اعام کرده اند. علیزاده طباطبایی خاطرنشان کرد: ۱۰ 
نفر در پرونده از کاربری که پش��ت موش��ک نشسته 
اس��ت تا فرماندهان رده بالاتر متهم هستند، یک الی 
۲ نف��ر متهم ردی��ف اول، متهم به قتل غیرعمد و لغو 
دستور هستند زیرا به آیین نامه ها و ضوابط دستوراتی 
که به آنها داده ش��ده بود، عم��ل نکرده اند. پرونده در 

حال حاضر در دادگاه  در حال رسیدگی است. 
این وکیل دادگستری خاطرنشان کرد: من روز اول 
به بازپرس��ی گفت��م، در اولین جلس��ه دادگاه هم که 
لایحه را ارائه کردم گفتم صالح ترین مرجع رسیدگی 
به این پرونده  که یک پرونده ملی و بین المللی اس��ت، 

دستگاه قضایی ایران است. 

رییس مجلس: 

توهین نشریه فرانسوی نشانه شکست پروژه اغتشاشات است 
وکیل پرونده هواپیمای اوکراینی :

  خانواده های بازماندگان هواپیمای اوکراینی به روند رسیدگی اعتراض دارند

 پدیده ای به نام »لباس شخصی« نداریم 
وزیر کشور:

  درباره هزینه های عمرانی
در ابتدای جلسه، عبداللهی به عنوان حسابرس 
ش��هرداری تبریز در گزارش آم��ار عملکرد منابع 
و مصارف ش��هرداری تبریز در ۹ ماهه اول س��ال 
جاری گف��ت: عمده هزینه عمرانی از مرداد ماه تا 

آذر بیشترین روند صعودی را داشته است.
روح الله رشیدی - عضو شورا - هم در خصوص 
این گزارش گفت: در سازمان قطار شهری ۱۹۷۰ 
میلیارد تومان درآمد و ۹۷۰ میلیارد تومان هزینه 
آورده ش��ده که اوراق مربوطه ۵۰۰ میلیارد تومان 
اس��ت لذا با توجه ب��ه تورم در کش��ور آیا توجیه 
منطقی وجود دارد که چ��را این ما به التفاوت ها 

جذب نشده است؟
ش��هردار تبری��ز نی��ز در پاس��خ ب��ه اظهارات 
رش��یدی گف��ت: ۴۷۰ میلیارد توم��ان در مزایده 
توس��ط پیمانکاران خواهد رفت ل��ذا تمام ریل ها 
خریداری شده و تا جایی هم که بشود خریدها را 
تا پایان س��ال انجام می دهیم اما ۸۰۰ میلیارد به 
پیمانکاران بدهی داریم و اگر این بدهی پرداخت 

می شد امروز بحث ما بر سر ۲۰۰ میلیارد بود.
  درباره مشکلات نیروگاه

در تایم دس��تور جلس��ه دوم ش��ورا، مدیرعامل 
ش��رکت گاز آذربایجان شرقی طی گزارشی گفت: 
عملیات اجرایی گاز اس��تان از سال ۶۹ آغاز شده 
و تنه��ا در س��طح آذربایجان ش��رقی ۸۰۰ هزار 
مشترک وجود دارد که افتخاری برای کشور است 

که به اکثر روستاها گاز رسیده است.
ن��ادر کمالی اف��زود: ضریب نفوذ ام��روزه ۱۰۰ 
درصد اس��ت و در روس��تاها به ۹۹ درصد رسیده 
ایم تا آذربایجان ش��رقی جزو اس��تان های س��بز 

کشور محسوب گردد.
وی ب��ا بیان اینکه امس��ال بح��ران ناترازی گاز 
داری��م اضافه کرد: بهتری��ن حالت ممکن، مصرف 
بهینه است و اگر هر خانواده در مصرف گاز صرفه 
جویی کند س��ه میلی��ون مترمکعب صرفه جویی 

می شود.
کمالی اضافه کرد: امروز رجب طیب اردوغان - 
رئیس جمهور ترکیه - قصد دارد در کنار مرزهای 
م��ا گاز را ۴۰ س��نت خریداری کن��د و اگر صرفه 
جویی کنیم می توانیم علاوه بر اس��تفاده خودمان 
درآمدزایی هم داشته باشیم لذا بیشترین مصرف 
گاز در دنی��ا بعد از آمریکا، روس��یه و چین، ایران 
اس��ت که باید به س��مت مص��رف صحیح حرکت 

نماییم.
وی خاطرنش��ان کرد: کش��ور آذربایجان امروزه 
به چندین کش��ور جهان گاز صادر می کند اما به 
وقت نیاز، گاز ش��هرهایش را قطع می کند اما خط 
قرمز ما مصرف خانگی اس��ت لذا اگر ۱۵ درصد از 

مشترکان صرفه جویی کنند ۴۵ درصد از هزینه ها 
کاهش می یابد.

کمالی در پاسخ به سوال فریدون بابایی اقدم در 
خصوص موضوع فعالیت نیروگاه تبریز و آلایندگی 
آن گفت: بحث مازوت از ۴۰ سال پیش آغاز شده 
و از س��ال ۸۳ تدابیری شده تا از گاز هم استفاده 
ش��ود اما امروزه نیروگاه تبری��ز یک نیروگاه دِمُده 
اس��ت که توان تولید کمت��ر در مقابل مصرف بالا 

دارد.
وی اضاف��ه ک��رد: ام��روز حتی تامی��ن مازوت 
نیروگاه تبریز هم دش��وار اس��ت و تمام تلاش ما 
برای استفاده نیروگاه از گاز است اما تراز ما منفی 
بوده و امکان استفاده از گاز وجود ندارد، به طوری 

که وضعیت اصفهان هم اینگونه است.
مدیرعامل ش��رکت گاز آذربایجان شرقی یادآور 
شد: باید به سمت س��اخت نیروگاههای جدیدی 
همچ��ون نی��روگاه هری��س حرکت نمایی��م زیرا 
نیروگاه فعلی از بین رفته و پرس��نل نیروگاه با آن 
وضعیت ب��رای تامین ۷ هزار م��گاوات برق جهاد 
می کنند و لذا هیچ راهکاری جز س��اخت نیروگاه 

جدید نیست!
کمال��ی درب��اره ع��دم تخصیص انش��عابات به 

مناط��ق حاش��یه ای و انش��عابات غیرقانون��ی هم 
اظهار کرد: علاقه ما هم به داش��تن مش��ترکین و 
انشعابات جدید است اما متاسفانه صدها انشعابات 
غیرقانونی در حاشیه شهر وجود دارند لذا در حوزه 
تلفات حوادث گاز، پس از تهران بیش��ترین تلفات 
مربوط به آذربایجان  ش��رقی اس��ت که متاسفانه 
اخیراً خان��واده ای جوان به دلیل ق��رار دادن لوله 
بخاری در آب فوت کردند و نمی دانم چه کس��ی 

چنین مسئله ای را باب کرده است!
  درباره مشکلات زیست محیطی

دس��تور جلسه آخر نشس��ت این هفته، گزارش 
کمیس��یون محیط زیست و خدمات شهری شورا 
بود که احد صادقی در این خصوص اظهار داشت: 
این کمیس��یون ۲۳ جلسه و ۱۹ بازدید از مناطق، 
س��ازمان ها و پروژه های مختلف داشته و ۳۲ مورد 
بررسی و پیگیری موضوعات قبلی را داشته است.

وی اف��زود: در حوزه محیط زیس��ت اصلی ترین 
مس��ئله، مدیریت آب خام اس��ت که خودِ شبکه 
آب خ��ام ۲۴۰ کیلومتر مانده تا به اتمام برس��د و 
لذا باید مشخص ش��ود چند ساله این قضیه تمام 

می شود.
رئی��س کمیس��یون خدمات ش��هری ش��ورای 

ششم ش��هر تبریز با اش��اره به خرید تجهیزات و 
ماش��ین آلات و تجهی��ز بازارچ��ه مح��لات گفت: 
بازارچه های محل��ی مورد غفلت ق��رار گرفته اند 
زیرا با بودجه ۱۴ میلیاردی در س��ال جاری نهایتاً 
می توان دو بازارچه مناسب در سطح شهر احداث 
ک��رد ک��ه همین مس��ئله نش��ان از بی توجهی به 

بازارچه های محلی دارد.
صادق��ی در خصوص لنَدفیل مرک��ز دفن زباله 
تبریز هم عنوان کرد: به جای رفتن به س��راغ فاز 
۴ و ۵ بهت��ر اس��ت به تکمیل ف��از دوم این پروژه 
پرداخت کمااینکه در خصوص خرید باکس ها هم 

تنها ۳۵ درصد موفق به خرید آنها شده ایم.
عضو ش��ورای ش��هر تبریز در خصوص مدیریت 
نخاله های س��اختمانی اب��راز داش��ت: کار خوبی 
که صورت گرفت ش��هرداری برنام��ه ای اجرا کرد 
ت��ا مردم نخاله های س��اختمانی را به ش��هرداری 
تحویل دهن��د و تا ۹۰ درصد ای��ن اتفاق رخ داد 
لذا در حوزه پس��ماند مشکلات زیادی داریم و اگر 
۱۰ درصد هرم مدیریت پس��ماند را رعایت کنیم 

بسیاری از مشکلات حل می شود.
صادقی با بی��ان اینکه بین طراح��ی پارک ها و 
اجرای آنه��ا تفاوت زیادی وجود دارد توضیح داد: 

اکنون در دو منطقه از س��طح شهر پارک در حال 
احداث اس��ت که در اجرای آن هی��چ توجهی به 
مصوبات شورا وجود نداشته است به طوری که در 
بحث فضای سبز هم امروزه پارک احداث می کنیم 
اما اینکه استفاده س��ریع مردم از پارک ها صورت 
می گی��رد و یا به طرح تفصیلی توجه می ش��ود یا 

خیر، مشخص نشده است.
وی با بیان اینکه در مسئله آتش نشانی باید به 
افزایش شیرها در محلات توجه  نماییم اضافه کرد: 
استفاده از مسیریاب هوشمند برای آتشنشانان هم 

باید مورد توجه جدی قرار گیرد.
صادقی اف��زود: با توجه به مش��کل آلودگی در 
تبریز و وضعیت فضای س��بز، باید س��ال آینده را 

سال محیط زیست نامگذاری کنیم.
  درباره تذکرات اعضا

روح الله دهقان نژاد - دیگر عضو شورا - طی یک 
تذکر اظهار داش��ت: در مترو ظرفیت قانونی برای 
ج��ذب وجود دارد اما برخی کارهای پش��ت پرده 
صورت می گیرد که اینها مصداق بداخلاقی است، 
همین هفته گذش��ته یک نفر به من گفت که من 
دو ماهی است جذب ش��ده ام و چه زمانی تبدیل 

وضعیت می شویم؟

وی افزود: جالب اس��ت که مدیرعامل س��ازمان 
مترو می گوید به م��ا نگفتند که ممنوعیت جذب 
وجود دارد! اکنون با ۳۱ نفری که جذب ش��ده اند 
چ��ه کار کنیم؟! مدیری که با آگاهی از ممنوعیت 

جذب، این کار را کرده باید توبیخ گردد.
دهق��ان نژاد اضافه کرد: برخی از اعضای ش��ورا 
ب��رای تبدیل وضعیت کارکنان تلاش می کنند که 
این کار غیرقانونی و غیراخلاقی اس��ت زیرا فردی 
که بعد از ۳۵ سال باید بازنشسته شود نیاز نیست 
به هیئت مدیره یک جای دیگر برود و خوشبختانه 

ظرفیت به حد کافی در شهرداری وجود دارد.
روح الله رش��یدی هم در تذک��ری دیگر گفت: 
اهتمامی که به س��اماندهی وانت بارها انجام شده 
قاب��ل تقدیر اس��ت و برخی دس��تورالعمل ها باید 
شفاف شود که دقیقاً قرار است بعد از جمع آوری 

چه اتفاقی رخ می دهد.
وی اف��زود: هفته قب��ل درباره پروژه آتاس��نتر، 
ش��هردار منطقه ۶ طعنه و کنایه هایی به ما زد که 
من این حرف ها را وهن شورا می دانم زیرا اگر آن 
فرد اقتضائاتش را عوض کرده ربطی به شورا ندارد 
و جالب اس��ت که می گویند چون شورا گفته این 
خودروهای تهاتری را ارزش گذاری می کنیم دیگر 

به شهرداری خودرو نمی دهم!
این عضو ش��ورای ش��هر تبریز اضاف��ه کرد: در 
گزارش ۹ ماهه هم ذکر ش��ده که برای بازآفرینی 

شهری ما نتوانسته ایم وام دریافت کنیم.
  درباره پاسخ شهردار

شهردار تبریز در پاسخ به تذکرات اعضای شورا 
درب��اره جذب اف��راد در مترو گف��ت: پیمانکار به 
صورت حجمی می توانس��ت نیرو وارد کند و چون 
پیمانکار کمتر از تعدادی که مش��خص شده بود، 
آورده بودند می خواستند تعداد دیگری را بیاورند 

که با آن مخالفت کردیم.
یعق��وب هوش��یار اف��زود: در خص��وص تبدیل 
نیرو، خود اعضای ش��ورا در ابتدا خواس��ته بودند 
که هر عضو ش��ورا س��ه نفر نیرو را بیاورند که کار 

محرمانه ای هم نبوده است!
وی درباره س��اماندهی وانت بارهای سطح شهر 
هم ابراز داش��ت: م��ا نمی توانیم ح��ق یک و نیم 
میلیون نفر را به ۳۰۰ نفر بدهیم که اکثریت آنها 
هم در قالب شبکه فعالیت می کنند، درباره آتاسنتر 
هم باید بگویم کارهای اقتصادی، اقتضائاتی دارد و 
در حال حاضر تلاش��مان برای اشتغال زایی است 

که بعضاً دید درآمدی هم نداریم.
ش��ایان ذکر است شهردار تبریز در پایان جلسه 
ش��ماره ۱۰۵ شورای ششم ش��هر تبریز وعده داد 
تا پروژه ش��هید فروزنده بدون برگزاری هیچگونه 

مراسم مورد افتتاح و بهره برداری قرار گیرد.

 تبریز نیروگاه 
جدید می خواهد!

»عصرآزادی« از مباحث مطرح شده در جلسه علنی 
شماره ۱۰۵ شورای ششم شهر تبریز پیرامون مسائل 

مهم منطقه گزارش می دهد؛

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

یکصد و پنجمین جلسه رسمی دوره ششم شورای شهر تبریز طبق روال هفته های گذشته به 
ریاس�ت رسول برگی و با حضور اعضای شورا، شهردار تبریز و کارشناسان و مدیران شهری به 
صورت علنی در عمارت تاریخی ساعت برگزار گردید. با توجه به دستور جلسات پیش بینی شده 
توسط هیئت رئیس�ه شورا، جلسه علنی این هفته با گزارش مدیرعامل شرکت گاز آذربایجان 
شرقی آغاز و پس از قضیه جذب شدگان غیرقانونی به متروی تبریز و گزارش کمیسیون خدمات 
شهری و در نهایت، تذکرات قانونی اعضای شورا به پایان رسید. مدیرعامل شرکت گاز آذربایجان 

ش�رقی در قسمتی از جلسه این هفته ش�ورای ششم شهر تبریز به دِموده بودن نیروگاه تبریز 
اش�اره کرد و در اظهاراتی جالب توجه گفت که این واحد نیروگاهی از ۴ دهه قبل آغاز ش�ده و 
از سال ۸۳ هم تدبیری اندیشیده شد تا از سوخت گاز استفاده نماید که بعدها متوقف گردید. 
کمالی تاکید کرده که ما باید به سمت ساخت نیروگاه های جدید مانند نیروگاه هریس باشیم زیرا 
تولید برق در اینگونه نیروگاه های از گردونه خارج شده، بسیار دشوار بوده و یک کار جهادی می 

طلبد که گویا آن هم کار هر مَرد نیست و باید قید نیروگاه فعلی را زد...


